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Lørdag 22. mai 

1. Åpning 

              Norges Friidrettsforbunds president Ketil Tømmernes ønsket velkommen til digitalt Ting. 

              Ønsket representanter og følgende gjester velkommen: 

 Astrid Strandbu, Norges Idrettsforbund 

 Hans B. Skaset, gjest 

 Anne Thidemann, gjest 

 Ordet ble gitt til Astrid Strandbu, Norges Idrettsforbund. 

 Deretter ble hilsningsvideoen fra 125 års jubileet vist. 

 Det ble gjort en markering over de som har gått bort i Tingperioden, spesielt:  

Kjell Olsen, Holstad IL (18.1.1931-17.3.2019) 

Kirsti Jordet, Follogutane (12.5.1932-19.4.2019) 

Ivar Guttulsrød, Fredrikstad  IF (15.9.1939 - 18.5.2019) 

Tor Ingvar Njerve, Hannevikas IL (21.3.1943 - 14.10.2019) 

Gunnar Engebretsen, SK Vidar (12.01.1932 - 29.10.2019) 

Oddbjørg Haakensveen, Veldre IL (29.4.1945-5.12.2019) 

Olaf Evjenth, Fauske IL/Torodd IF/Freidig SPK (1.5.1926 - 15.4.2020) 

Per Hjelle, Breimsbygda IL (17.9.1938  - 26.5.2020) 

Svein Arne Hansen, IF Kamp-Vestheim (6.5.1944 – 20.6.2020) 

Ingvald Christian Ytrehus, Svelgen T&IF (15.11.1938 – 3.8.2020) 

Kristian Bøe, Sandnes IL (13.4.1949 – 11.8.2020) 

Ola M. Lerfald, Dalebrand IL (5.2.1933 - 2.10.2020) 

Tor Torgersen, Larvik Turn IF (20.3.1928 - 23.10.2020) 

Morten Røraas, Moss IL (10.7.1960 - 26.11.2020) 

Paul Undheim, Lakselv IL (14.3.1934 - 27.11.2020)  

Ola Tellesbø, IL i BUL (3.8.1936 - 29.12.2020)               

2.          Godkjenne de fremmøtte representantene 

              Ordet ble gitt til Kjell Rune Nordli fra NIF for opprop/registrering i GoPlenum. 

 

3.          Valg av tingets funksjonærer 

 Presidenten ledet valg av dirigent og sekretærer: 

 Dirigent:                                          Styrets forslag:  

                                                                        Terje Hoffmann, Dommer/arrangement og Lovutvalget                                                                      

 Sekretærer:                                    Styrets forslag:  

                                                                        Mette Dale, Telemark FIK    

                                                           Arnhild Hartvedt, administrasjonen 

 Dirigenten overtok valget av de resterende funksjonærer: 

Redaksjonskomitè:                       Styrets forslag:      

                                                         Asgeir Thomassen, Lovutvalget 

    Knut Johansen, Lovutvalget    

    Marie Tvare, Lovutvalget 



 Til å undertegne protokollen:    Styrets forslag:                   

                                                                       Berit Amundsen, Troms FIK 

     Terje Jacobsen, Moss IL    

 Alle ble enstemmig valgt. 

4. Godkjenne innkalling, sakliste og forretningsorden 

 Ved starten av Friidrettstinget var det 119 stemmeberettigede. 

 Innkalling: 

 Følgende hadde ordet: Vegard Rooth, Per Dagfinn Fagerli, Ketil  Tømmernes, Vegard Rooth, 

 Ketil Tømmernes. Det ble stemt over endringsforslaget fra Vegard Rooth.  

 Avgitt 116 stemmer. For 56 mot 60. Endringsforslaget falt. 

 Sakliste: 

 Følgende hadde ordet: Per Morten Hoff 

 Enstemmig vedtatt. 

 Forretningsorden: 

 Enstemmig vedtatt. 

5. Styrets og utvalgenes beretninger 

 Før behandlingen av styrets og utvalgenes beretninger holdt president Ketil Tømmernes sin 

 innledningstale. Presidenten kom inn på følgende sentrale punkter: 

• Takket styret for samarbeidet i Tingperioden (engasjement, mange styresaker, strategi). 

• God inntektsøkning fra 2017-2021, økt fra 36 MNOK til 55 MNOK. 

• Vekst i samarbeidsavtaler fra 7,5 MNOK (2017) til 22 MNOK (budsjett 2021). 

• Godt økonomisk fundament, god egenkapital, økt til 17 MNOK. 

• Økt aktivitet i strategiperioden 2015-2020, ref. idrettens nøkkeltall. 

• Administrasjonen jobber godt for å øke inntektene og derav mere aktivitet og økte 
innsatsfaktorer. 

• Stadig bedre omdømme for merkevaren Norsk Friidrett. 

• Lav økonomisk barriere for å delta på friidrettsaktiviteter for barn, ref undersøkelse fra 
Oslo Economics. 

• Mer målrettet jobbing fra klubbene for å sikre aktivitet i organisasjonen. 

• Behov for kretsapparat som støtter opp mot anlegg, trener-, klubb- og kretsutvikling. 

• Gode prosesser i krets og administrasjon – deler kompetanse. 

• Endring i kretsstruktur og administrasjon for å gjøre NFIF mer slagkraftig. 

• Gode sportslige resultater i perioden, også utenfor bane(ultra(på/utenfor), motbakke) og 
i parafriidrett. 

• Rekrutteringslandslaget jobber godt sammen – dette er en modell som bør fortsette – 
samarbeid og deling er en god strategi. 



• Håndtering av korona – vi skal være en del av dugnaden for å hindre smitte. NFIF skal 
være en ydmyk aktør i håndteringen av koronaen. Administrasjonen berømmes for 
jobben mot smittevern.  NFIF har jobbet sammen med KUD og Helsedepartementet. 

• Mosjonsidretten har lidd mest under pandemien. 

• I 2019 ble Europacup i Sandnes og hoved NM på Hamar arrangert med solid suksess og 
millionoverskudd som gikk tilbake til klubbene til aktivitet.  

• Hoved NM ble gjennomført i Bergen og ble et fantastisk NM. 

• Junior NM i Kristiansand ble flyttet og ble også et flott arrangement. 

• I fire år har EM U23 i Bergen vært planlagt (skulle vært arrangert 8.-11.7), men er nå 
avlyst grunnet korona. Bergen kommer til å søke om arrangementet i 2025. 

• 20. juni 2020 gikk EA president Svein Arne Hansen bort. Han var en viktig idrettspolitisk 
ambassadør for nasjonal- og internasjonal friidrett. 

• Stor interesse for presidentvervet ved årets Ting. 

• Norges Friidrettsforbund er i år 125 år (1.5.2021). 

• Takker ansatte i kretsene og forbundskontoret for innsatsen de to siste årene – samt 
trenere, ledere i klubber og kretser, som legger ned en stor innsats rundt om i landet. 

• Styret har jobbet for, og kommer til å jobbe for å sikre bedre rammebetingelser for 
friidretten, slik at flere får oppleve vår flotte idrett. 

• Presidenten ønsket lykke til med tinget. 

Dirigenten fortsatte med styrets og utvalgenes beretninger: 

 

1. Styret, utvalg, administrasjon 

Følgende hadde ordet: Vegard Rooth, Ketil Tømmernes, Anne Farseth, Vegard Rooth, 

Hans Jørgen Borgen 

 

2. Strategiske satsningsområder i perioden 

2.1 Barn og ungdom 

Følgende hadde ordet: Ragnfrid Llano, Lars Ola Sundt, Kjetil Hildeskor, Ragnfrid Llano, 

Johnni Håndstad (gjelder punkt 2.7), Per Morten Hoff, Ragnfrid Llano 

2.2 Toppidrett 

Følgende hadde ordet: Anne Farseth 

2.3 Talentutvikling 

Følgende hadde ordet: Hilde Gundersen 

2.4 Klubbutvikling 

Følgende hadde ordet: Henrik Carstens 

2.5 Parafriidrett 

Følgende hadde ordet: Anne Farseth 

2.6 Mosjon 

Følgende hadde ordet: Siri Eide Storaa, Per Morten Hoff, Siri Eide Storaa 

2.7 Trenerutvikling 

Følgende hadde ordet: Henrik Carstens, Atle Guttormsen, Henrik Carstens, Kjetil 

Hildeskor, Kjersti Kleven, Atle Guttormsen, Gunnar Pedersen 

2.8 Arrangementsutvikling 

Følgende hadde ordet: Kjetil Hildeskor 

2.9 Organisasjonsutvikling 



Følgende hadde ordet: Kjetil Hildeskor, Henrik Carstens, Per Morten Hoff, Kjetil Hildeskor 

2.10 Anleggsutvikling 

Følgende hadde ordet: Kalle Glomsaker, Per Morten Hoff, Kalle Glomsaker, Anne Farseth, 

Andreas Søreng Høiby, Kalle Glomsaker, Per Frode Jarnung, Kalle Glomsaker, Vegard 

Rooth 

2.11 Marked og kommunikasjon 

Følgende hadde ordet: Kjetil Hildeskor, Per Espen Fjeld, Helge Tryggeseth, Rune 

Stenersen, Kjetil Hildeskor, Ketil Tømmernes, Atle Guttormsen, Rune Stenersen, Kjetil 

Hildeskor, Ketil Tømmernes 

2.12 Økonomi 

 

Etter lunsjpausen ble det foretatt nytt opprop/registrering i GoPlenum.   

 3.    Styreoppnevnte utvalg 

         3.1 Anleggsutvalget 

         Følgende hadde ordet: Kalle Glomsaker 

         3.2 Barne- og ungdomsutvalget 

         3.3 Dommer- og arrangementsutvalget 

         3.4 Trenerutvalget 

         3.5 Ungdomskomiteen 

         3.6 Motbakkeløpsutvalget 

         Følgende hadde ordet: Torun Aarvik 

 3.7 Serieutvalget 

 3.8 Statistikk- og rekordutvalget 

 Følgende hadde ordet: Eivind Elnan, Jo Nesse, Egil Reidar Osnes 

 3.9 Toppidrett- og talentutviklingsutvalget 

 3.10 Ultraløpsutvalget 

 3.11 Veteranutvalget 

 Følgende hadde ordet: Kalle Glomsaker 

 4.    Styrets konklusjon 

         Følgende hadde ordet: Ragnar Prestvik 

 5.     Vedlegg til styrets beretning.            

 VEDTAK: Enstemmig vedtatt. 

 6.     Tingvalgte utvalg 

         1. Kontrollutvalget 

 VEDTAK: Enstemmig vedtatt. 

 

          2. Lovutvalget 

 VEDTAK: Enstemmig vedtatt. 

6. Regnskap 2019 og 2020 

 Innledning ved Ketil Tømmernes. 

 Følgende hadde ordet: Per Morten Hoff, Kjetil Hildeskor, Atle Guttormsen, Kjetil Hildeskor, 

 Rune Stenersen, Kjetil Hildeskor 

 VEDTAK: Regnskapet for 2019 enstemmig vedtatt. 



 VEDTAK: Regnskapet for 2020 enstemmig vedtatt. 

7.  Rammebudsjett 2022 – 2023 

 Innledning ved Ketil Tømmernes. 

 Følgende hadde ordet: Jan Olav Hay, Ketil Tømmernes, Kjetil Hildeskor, Per Frode Jarnung 

 VEDTAK: Rammebudsjettet enstemmig vedtatt. 

8. Tilsetting av revisor 

 Det forelå forslag om fortsatt engasjement av Deloitte AS. 

 VEDTAK: Deloitte AS fortsetter som revisorfirma. 

Utdeling av fortjenestemedaljer 2019 - 2020 

Else Storhaug, Sandnes IL/Frøyland IL ble tildelt fortjenestemedaljen for 2019. Utdelingen ble                   

foretatt tidligere i uken i Sandnes av Gjert Ingebrigtsen. Else takket for medaljen. 

Nils Kristen Wiig, Ull/Kisa IL ble tildelt fortjenestemedaljen for 2020. Utdelingen ble foretatt 

tidligere i uken på Jessheim av visepresident Anne Farseth.  Nils Kristen takket for medaljen. 

9. Strategisk plan 2021-2025 

 Innledning ved Anne Farseth. 

 Følgende hadde ordet: Ragnfrid Llano, Henrik Carstens, Kalle Glomsaker, Hilde Gundersen,  

 Siri Storaa, Per Espen Fjeld, Anne Farseth, Ann-Inger Leirtrø, Per Frode Jarnung, Ivar Egeberg, 

 Per Espen Fjeld, Per Morten Hoff, Ragnfrid Llano, Johnni Håndstad, Ketil Tømmernes. 

 Strategiplanen 2021-2025 gis tilslutning til fra Tinget.  

10. Aktuell debatt: Mesterskapsstruktur 

 Alle kan ta ordet i denne saken. 

 Innleder: Erlend Slokvik, Anne Farseth, Ragnfrid Llano, Bjørn Johansen, Hans Jørgen Borgen, 

 Ragnfrid Llano, Anne Farseth, Per Godvik, Jo Nesse, Ann-Inger Leirtrø, Per Morten Hoff, 

 Ragnfrid Llano, Atle Guttormsen, Bjørn Johansen, Magnus Kleppe, Jo Nesse, Rune Stenersen, 

              Hans Jørgen Borgen, Per Godvik, Per Espen Fjeld, Bjørn Johansen, Erlend Slokvik, Atle 

              Guttormsen, Ivar Egeberg, Hilde Gundersen, Jo Nesse, Hilde Gundersen, Bjørn Johansen,  

              Hans Jørgen Borgen, Per Godvik, Eivind Elnan, Hilde Gundersen, Ole Kristian Weber 

 Styret tar innleggene med seg i deres videre arbeid. 

11. Innkomne forslag 

 1. Styret foreslår endringer i Nasjonale bestemmelser Kapitel C: Kretsmesterskap    

Innledning: Per Espen Fjeld  

VEDTAK: Styrets forslag enstemmig vedtatt. 

  

2. Styret foreslår endringer i Nasjonale bestemmelser Kapitel D: Norske rekorder 

Innledning: Siri Storaa. Følgende hadde ordet: Hans Jørgen Borgen, Anne Farseth 

Hans Jørgen Borgen kom med tilleggsforslag som inkluderer 3 km. 

VEDTAK: Styrets forslag enstemmig vedtatt. 

VEDTAK: Forslaget til Hans Jørgen Borgen vedtatt. 



3. Styret foreslår endringer i Nasjonale bestemmelser Kapitel J. Lisens 

 

Innledning: Siri Storaa. Følgende hadde ordet: Håvard Hasås, Siri Storaa, Håvard Hasås, Siri 

Storaa, Håvard Hasås, Siri Storaa, Gunnar Pedersen, Siri Storaa, Hans Jørgen Borgen, Arne 

Svardal, Siri Storaa, Pål Christian Evensen, Siri Storaa, Kjetil Hildeskor, Hans Jørgen Borgen, 

Atle Guttormsen, Per Espen Fjeld 

VEDTAK: Styrets forslag enstemmig vedtatt. 

 

4. Styret foreslår endringer i mesterskapsstrukturen 

 

1. NM terreng (terrengstafett)  

Følgende hadde ordet: Hans Jørgen Borgen.  

VEDTAK: Styret trakk forslaget. 

 

2. Kappgang.  

Følgende hadde ordet: Ragnfrid Llano, Merete Helgheim, Ragnfrid Llano, Jo Nesse 

  

VEDTAK: Styrets forslag vedtatt med 91 stemmer for og 12 stemmer mot. 

 

3. NM stafett (mix-klassene) 

Følgende hadde ordet: Ragnfrid Llano, Svein Olav Krakstad 

VEDTAK: Styrets forslag vedtatt med 93 stemmer for 15 stemmer mot. 

 

Første dag av Tingforhandlingene avsluttet kl. 1800 

 

 

 

SØNDAG 23. MAI 

 

President Ketil Tømmernes ønsket velkommen til 2. dag av Tingforhandlingene. 

Det ble foretatt opprop/registrering i GoPlenum – det var 128 stemmeberettigede ved 

møtestart. 

Ordet ble så gitt til dirigent. 

12.       Tildeling av Hovedmesterskapet 2023 og 2024 

Hoved NM 2023 

Det forelå søknad fra: Sandnes IL og Ullensaker/Kisa IL.  

Rekkefølge for presentasjonene var trukket på forhånd. 

Presentasjon fra Sandnes IL. Innledning ved Geir Eikeskog. Først film og så anledning 

for spørsmål etter at begge søkerne har presentert seg.  

Presentasjon fra Ullensaker/Kisa IL. Film ble vist først og så presentasjon v/ Torbjørn 

Liestøl. 



 

Følgende hadde ordet: Lars Ola Sundt, Per Espen Fjeld, Geir Eikeskog, Hans Jørgen 

Borgen, Jo Nesse, Vegard Rooth 

Avgitt 125 stemmer. Ull/Kisa IL 75 stemmer og Sandnes IL 50 stemmer.   

VEDTAK: NM 2023 ble tildelt Ull/Kisa IL. 

Hoved NM 2024 

Det forelå søknad fra: Sandnes IL og Trondheim Friidrett, Ranheim IL og Nidelv IL. 

Presentasjon fra Trondheim Friidrett, Ranheim IL og Nidelv IL v/ Henrik Carstens. 

Følgende hadde ordet: Hans Jørgen Borgen, Rune Stenersen, Arne Hugo Hansen 

Avgitt 126 stemmer. Sandnes IL 73 stemmer og Trondheim Friidrett, Ranheim IL og 

Nidelv IL 53 stemmer. 

VEDTAK: NM 2024 ble tildelt Sandnes IL. 

13.        Valg 

             Valgkomiteens leder Hilde Osnes innledet og presenterte valgkomiteens innstilling. 

President:   Anne Farseth, IL i BUL - valgt 

Visepresident:  Runar Bålsrud, Hurdal IL - valgt 

Styremedlemmer:  Ragnfrid M.N Llano, Laksevåg T&IL -  valgt 

   Siri Eide Storaa, Målselv IL -valgt 

   Helge Sveindal Rosfjord (ungdomsrepres.), Lyngdal IL valgt 

   Henrik Carstens, Trondheim FIK - valgt 

   Hilde Stokvold Gundersen, Fyllingen FIK - valgt 

   Kalle Glomsaker, Mandal&Halse IL - valgt 

   Per Espen Fjeld, Tjøme Løpeklubb - valgt 

   Geir-Arvid Nordtømme, Nord Trøndelag FIK (valgt blant de  

                                       ansatte/ansattes representant) 

Følgende hadde ordet: Ketil Tømmernes, Heidi Kristiansen, Ragnar Prestvik, Per Inge 

Østmoen. 

3 kandidater til presidentvervet foreslått: Anne Farseth, Rune Stenersen og Per 

Morten Hoff. 

De tre presidentkandidatene fikk 7 minutter til innlegg (rekkefølgen var trukket på 

forhånd): Per Morten Hoff, Anne Farseth og Rune Stenersen. 

Følgende hadde ordet: Ragnar Prestvik, Torun Øvergaard Aarvik, Helge Tryggeseth, 

Hans Jørgen Borgen, Arne Hugo Hansen, Vegard Rooth, Håvard Hasås, Johnni 

Håndstad, Per Morten Hoff, Dagfinn Nyhammer, Per Espen Fjeld, Vidar Nilsen, Jo 

Nesse, Hans Kristian Sætrum, Gunnar Pedersen, Per Frode Jarnung 

Hver av presidentkandidatene fikk 2 minutter (rekkefølgen var trukket på forhånd): 

Rune Stenersen, Per Morten Hoff og Anne Farseth.  

Opprop/registrering i GoPlenum. Det var 131 stemmeberettigede ved valget. 



Det ble stemt på følgende kandidater: 

Rune Stenersen 50 stemmer 

Per Morten Hoff 9 stemmer 

Anne Farseth 72 stemmer 

Anne Farseth ble valgt som president. 

Visepresident: Valgt ved akklamasjon. 

 

Valg av styremedlemmer: 

Følgende hadde ordet: Vegard Rooth, Ragnar Prestvik, Arne Hugo Hansen, Hans 

Jørgen Borgen, Rune Stenersen, Ann-Inger Leirtrø, Johnni Håndstad, Vegard Rooth, 

Vidar Nilsen, Per Morten Hoff, Torrey Enoksen, Pål Christian Evensen, Per Frode 

Jarnung, Atle Harald Børnes, Jo Nesse, Gunnar Pedersen, Vegard Rooth, Henrik 

Carstens, Vegard Rooth, Atle Guttormsen 

Nye forslag innkommet som medlemmer: Tove Elisabeth Lutdal og Ann-Inger Leirtrø 

Valg av styremedlemmene: Avgitt 125 stemmer fordelt som følger: 

Ragnfrid Llano 119 stemmer 

Siri Eide Storaa 117 stemmer 

Henrik Carstens 83 stemmer 

Hilde Stokvold Gundersen 115 stemmer 

Kalle Glomsaker 122 stemmer 

Per Espen Fjeld 106 stemmer 

Tove Elisabeth Lutdal 38 stemmer 

Ann-Inger Leirtrø 35 stemmer 

Helge Sveindal Rosfjord (ungdomsrepresentant) 112 stemmer 

17 blanke stemmer 

 

Tingvalgte utvalg: 

Lovutvalget: 

Valgkomiteens innstilling: 

Leder:    Knut Johansen, Løten Friidrett 

Medlemmer:  Gunnheid Eidissen Berg, IL Pioner 

                           Per Gammelgård, Bækkelagets SK 

                           Inger Britt Steinsland, Kristiansands IF 

                           Nils Johan Waldenstrøm, SK Vidar 

Varamedlemmer: Eline Breilid, Kristiansands IF 

                                  Terje Hoffmann, IL i BUL 

VEDTAK: Enstemmig vedtatt 

Kontrollutvalget: 



Valgkomiteens innstilling: 

Leder:    Anne Merethe Moe Dahlen, Stovnerkameratene 

Medlemmer:   Hans Kristian Sætrum, KFUM-kameratene 

                           Øivind Røraas, Moss IL 

Varamedlem:   Bjørg Larsen, T&IF Viking 

VEDTAK: Enstemmig vedtatt  

Valgkomitè: 

Styrets innstilling til valgkomitè 

Leder:               Ronny Nilsen, Ull/Kisa IL- valgt 

Medlemmer:   Quincy Douglas, Bækkelagets SK - valgt 

                           Kari-Ann Nygård, Narvik IL - valgt 

                           Stine Haugom, Strindheim IL - valgt 

                           Marta Guldbrandsen, Hordaland FIK (ungdomsrepre.) - valgt 

Følgende hadde ordet: Atle Guttormsen, Jo Nesse, Hilde Osnes 

Hans Jørgen Borgen, Ull/Kisa ble foreslått som kandidat. 

Det ble stemt over 6 navn: (de som var innstilt fra styret pluss Hans Jørgen Borgen) 

Resultat fra stemmeavgivningen: 119 stemmeberettigede 

Ronny Nilsen 107 stemmer 

Quincy Douglas 89 stemmer 

Kari-Ann Nygård 103 stemmer 

Stine Haugom 99 stemmer 

Hans Jørgen Borgen 74 stemmer 

Marta Guldbrandsen 116 stemmer 

7 blanke stemmer 

 

AVSLUTNING: 

Nyvalgt president, Anne Farseth, takket for tillitten og dirigent Terje Hoffmann ble 

takket for god jobb og fikk overlevert blomst. Kjell Rune Nordli fra NIF digitalt ble 

også takket for flott jobb og flott teknisk gjennomføring. Anne Farseth takket Ketil 

Tømmernes for fire år som president og fikk overlevert blomster. Gratulerer til nytt 

styre, gratulerer til NM arrangørene og til alle som har deltatt og bidratt på digitalt 

Ting. 

 

Tingforhandlingene ble avsluttet kl. 1400. 

 

 

 



Hamar, 23. mai 2021    

 

 

             

            Berit Amundsen 
                   Troms FIK 

 

 

 

Vedlegg: Delegatliste (påmeldte).  

 

   

 

                          

 

 

                                   

 

  

 

 

  

 

 

 

 

  

 

 



               

         

               

 

  

  

   

  

  

 

          

 

  

  

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 


